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HvB Wethouder, wij horen van de mensen die een kleine bak bestellen of 
die willen omruilen (dus een grote omruilen voor een kleine) dat 
Meerlanden geen kleine bakken meer heeft. Weet u daarvan? Hoe 
gaat u dit verhelpen?
Bent u bereid om die mensen die wel een kleine bak willen maar die 
niet krijgen, toch een lagere aanslag op te leggen, nl een aanslag voor 
de kleine ipv de grote restafvalcontainer?

VVD Afgelopen maandag was de VVD, net als vele andere fracties en het 
college, aanwezig bij de bijeenkomst in de kerk aan de Sparenlaan in 
Aerdenhout. Tijdens die informatiebijeenkomst was het duidelijk dat 
er nog behoorlijk wat onrust, onzekerheid en zelfs angst is onder de 
omwonenden van deze locatie, nu duidelijk is dat hier binnenkort 
AMV’ers opgevangen gaan worden. 
In het door de raad aangenomen amendement van 14 juni 2023 staat 
(onder andere) dat “de veiligheid van de buurt topprioriteit heeft.”
In het verleden heeft er zich een vergelijkbare situatie voorgedaan bij 
de opvang op Dennenheuvel. De afspraken die toen gemaakt zijn, zijn 
indertijd goed bevallen. Zo zijn er afspraken gemaakt met de politie 
over responstijden en hebben BOA’s daar in de buurt een oogje in het
zeil gehouden. Die laatste maatregel is overigens met een paar weken
alweer stopgezet, omdat het in de praktijk niet nodig bleek, maar 
tijdens de eerste periode is dat toch als prettig ervaren door de buurt.
U begrijpt; De VVD zou graag van de burgemeester horen hoe zij in 
het geval van het AZC in Aerdenhout uitvoering gaat geven aan het 
prioriteren van de veiligheid van de buurt en hoopt dat de opvang in 
Aerdenhout nu net zo soepel zal verlopen als eerder bij 
Dennenheuvel het geval was.

Tijdens de informatieavond van afgelopen maandag hoorden wij ook 
dat er een klankbordgroep opgezet gaat worden met 
vertegenwoordigers uit gemeente, COA en omwonenden. De VVD 
denkt dat het goed zou zijn als de raad regelmatig geïnformeerd 
wordt over deze bijeenkomsten en de algemene voortgang rond het 
AZC. Heeft het college hier ideeën over? Zou het bijvoorbeeld wat het 
college betreft een optie zijn om hier, net als voor “Statushouders” in 
de commissie Samenleving, een vast agendapunt in het leven te 
roepen? Of zouden we dit samen kunnen voegen bij dat agendapunt?


